

**Juhatuse koosolek toimus 12.02.2019 Kuressaares, SKK kontoris.  
Koosolek algas kell 10.00 ja lõppes kell 12.00**

### Protokoll

Koosolekust võtsid osa: Koit Kelder, Krista Riik, Jaanika Tiitson, Jüri Saar ja Mikk Rand.

Koosolekut juhatas Koit Kelder ja protokollis Liisa Vipp

#### **Päevakorras:**

- 1) Kokkuvõtte lõppenud taotlusvoorust M2;
- 2) Veebi [www.ehtne.ee](http://www.ehtne.ee) arendus;
- 3) Meede 3 projektid üldkoosolekule 25.03.19;
- 4) Muud teemad

#### **1) Kokkuvõtte lõppenud taotlusvoorust M2;**

Terje tegi kiire ülevaate kõigist 33 taotlusest ning valla omaosaluse saanutest. Hindajatele läks seotuse tabel ja tähtaeg on reedel. Järgmisel juhatuse koosolekul kinnitame hindajate nimekirja. Ettepanek, et praeguse voo hindamise osas kaasame 7 eksperti.

#### **2) Veebi [www.ehtne.ee](http://www.ehtne.ee) arendus;**

Eile oli pakkumuste saamise tähtaeg, saatsime välja 3 pakkujale ja tagasi tuli neist ainult üks. Plaan on veel vähemalt 3-4 saata.

Veebi analüüsi koostaja saaks olla meiepoolne tellija esindaja, kuna tal on vastavad teadmised. Tegevmeeskond peab uurima, millistel tingimustel saame seda teenust oma eelarve piires osta.

**OTSUS:** Saadame veel 3-4 arendajale küsimise hinnapakumuseks. Suhtleme veebiarenduse tehnilise tugimise teemal analüüsi koostajaga.

#### **3) Meede 3 projektid üldkoosolekule 25.03.19;**

Meede 3 ettevõtlusprojekt – SAK+SKK sooviks teha ühisprojekti ettevõtjatele koos mentoritega. Juhatuse liikmed diskuteerisid, mis lahendus võiks olla, et ettevõtjad (ka väikesed) sooviksid osaleda ja samas saavutavad ka soovitud eesmärgi. Sulvi rääkis Ehtne märgikandjatele mõeldud mentorlusprogrammist, kus selgus, et väiketootjad ei soovi osaleda, kuna on kallid.

**OTSUS:** Sulvi saadab märgikandjatele uue kirja, kus kirjutab mentorluse osa täpsemalt lahti (ei pea 10 tundi võtma) ja summa ei tule nii suur.

#### **4) Muud teemad:**

a) Andmekaitseeadus – PRIA ei tohi tegevusgruppidele saata infot järelepäringute osas. Juhatuse arvates tuleks Leader Liidu juhatuse kaudu teha PRIA-le ettepanek, et taotleja paneks E-prias linnukese, et annab enda nõusoleku.

b) Saaremaa valla ettevõtluskeskkonna ja innovatsiooni arengukava töögruppi ei ole SKK juhatust kutsutud.

**OTSUS:** Terje uurib vallast, kas SKK saaks ka ikka kaasa rääkida.

c) Kogukonnaprojekti võiks ikkagi 3 meetme alla teha, mis toetaks ka uue perioodi koostamist ja saaks ideid juurde. Kuidas uut aktiivsust kaasata külades. Saame teha kas koostöö- või ühisprojekti. Koostöö projekti raames peame võtma teise



**LEADER**  
EESTI




tegevusgrupiga, aga tegevused ei peaks olema samad. Kas kaasata ka Saaremaa Kodukant?

**OTSUS:** Terje uurib, kas Iivil oleks mõtteid ja oleks nõus olema projektijuht. Püüame märtsi üldkoosolekuks saada täpsema idee paika, kellega koos teha ja kondikava tegema. Probleemi olemust peaks mõtlema.

- d) 2018. aasta kulude kohta on kõik maksetaotlused PRIAsse edastatud, kokku maksetaotluseid summas ~ 100 000 eurot.
- e) Jüri Saar andis teada, et Maaeluministeeriumi välissuhete ja kalanduse asekanstler Siim Tiidemann käis Saaremaal visiidil.
- f) 22.02. Koit, Ülo Kivine Saaremaa Piimatööstusest ja Meelis Malk lähevad TS laevade esindajatega kohtuma, et arutada praamide teenuste uut hanget, mis tingimused neil on plaanitud, kontseptsioon (suveniiripood või jääb praegune mudel) ning kuidas tuua rohkem Saaremaad sinna sisse. Koit teeb peale kohtumist lühikese kokkuvõtte.
- g) EHTNE turu-uuringu pakkumuste tähtaeg on neljapäeval.

**Järgmine juhatuse koosolek on 05.03.19 kell 10.00 SKK kontoris.**



-----  
Koit Kelder  
Koosoleku juhataja



-----  
Liisa Vipp  
Protokollija